
 
    Zápisnica z deviateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  konaného dňa  

20. 11.  2009 o 17.00 hod.  na Obecnom úrade v Lužiankach 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
Prítomní:  Ivan Behúl, Jozef  Bojda,  Marián Humenský, Ing. Jozef Lauko, Jozef Pagačovič, 
Ing.  Dušan Spáč, Ing.  Boris Szorád, Ing.  Marián Vrabec   
                   
Neprítomný: Ing. Stanislav Beňo   
 
P r o g r a m : 
 
Slávnostná časť  
1/ Otvorenie  
2/ Voľba overovateľov zápisnice  a návrhovej komisie 
3/ Ocenenie jubilujúcich občanov  
Pracovná časť  
 4/ Informatívna správa starostu obce  
 5/  Kontrola plnenia uznesení  
 6/ Kontrola plnenia rozpočtu za tretí štvrťrok 2009  
 7/ Návrh rozpočtu na r. 2010 -2012 
 8/ VZN obce č. 2/2009  O obecnej polícii v Lužiankach  
 9/ Návrh na zmenu VZN č. 5/2008 O miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne    
      odpady a drobné  stavebné odpady   
10/  Organizačné  
11/  Diskusia  
12/  Návrh na uznesenie 
13/ Záver 
 
 
1. Otvorenie 
Zasadnutie  zastupiteľstva  otvoril  starosta obce, ktorý privítal prítomných poslancov. 
Skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní poslanci v nadpolovičnej väčšine a sú uznášania 
schopní.  
2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 
Poslanci OZ jednohlasne schválili:   
− Overovateľov zápisnice: Ing.  Marián Vrabec, Ing. Jozef Lauko 
−  Návrhovú komisiu v zložení: Jozef Pagačovič, Jozef  Bojda, Marián Humenský. 
3. Ocenenie jubilujúcich občanov  
V slávnostnej časti bola odovzdaná „Cena starostu obce“ a finančná odmena jubilantom,  
ktorí reprezentovali obec a boli nápomocní pri jej budovaní.   
Ocenení občania: Dagmar Jančiová a Jozef Poláčik.   
Jubilantom zaspieval a zahral na keyboarde žiak 5. ročníka ZŠ v Lužiankach Andrej Vranka a 
spevácka skupina „Lužiančanka“.  
4. Informatívna správa starostu obce 
Starosta obce predniesol informatívnu správu a poukázal na body, ktoré budú poslanci počas 
zastupiteľstva prerokovávať.  
5. Kontrola plnenia uznesení  
Kontrolu unesení vykonal Jozef Pagačovič.  Konštatoval, že všetky uznesenia uložené od 
začiatku roka nie sú  splnené. Plnenie niektorých uznesení  trvá.  
 



 2 

 
6. Kontrola plnenia rozpočtu za tretí štvrťrok 2009  
Materiál bol zaslaný každému poslancovi v písomnej forme. 
Poslanci prerokovali a jednohlasne schválili kontrolu plnenia rozpočtu obce za tretí štvrťrok 
2009. 
7. Návrh rozpočtu na r. 2010 - 2012 
Poslanci tento bod presunuli na najbližšie zastupiteľstvo. 
8. VZN obce č. 2/2009  O obecnej polícii v Lužiankach. 
Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo a jednohlasne schválilo VZN č. 2/2009 O obecnej polícii 
a Štatút obecnej polícii. 
9. Návrh na zmenu VZN č. 5/2008 O miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné  stavebné odpady. 
Poslanci prerokovali  a hlasovali za nasledovné zmeny: 
1/ Daň zo stavieb na ostatné podnikanie a na zárobkovú činnosť sa upravila na 2,- €  
Hlasovanie: 
Za: 7 (Behúl,  Bojda,  Humenský, Pagačovič, Spáč, Szorád, Vrabec)   
Proti: 1 ( Lauko) 
2/ Zníženie dane zo stavieb, ktoré slúžia zdravotníckym zariadeniam o 50% 
Hlasovanie: 
Za: 6 (Behúl,  Bojda,  Lauko, Pagačovič, Spáč, Vrabec)   
Zdržal sa: 2 (Humenský, Szorád) 
3/ Od dane za psa správca dane oslobodzuje občana s trvalým pobytom v obci samostatne 
žijúceho, staršieho ako 70 rokov, ak o to požiada. 
Za: 8 (Behúl,  Bojda,  Humenský, Lauko, Pagačovič, Spáč, Szorád, Vrabec)   
Pri prerokovaní tohto bodu Ing.  Szorád za celú podnikateľskú komisiu požiadal obecné 
zastupiteľstvo, aby v budúcnosti citlivejšie postupovali pri zvyšovaní sadzieb daní. V tomto 
roku ho navštívili podnikatelia, ktorí podnikajú v našej obci a vyjadrili  nespokojnosť nad 
neadekvátnym navýšením dane oproti roku 2008. 
10.  Organizačné  
Poslanci prerokovali: 

Žiadosť pani Krškovej z ulici Počašie o presunutie spomaľovača. Dopravná komisia 
žiadosť prešetrila a navrhla presunúť spomaľovač. Poslanci jednohlasne súhlasili so 
stanoviskom dopravnej komisie. 

Žiadosť MUDr. Hečku o prenájom miestnosti zdravotného strediska s podmienkou 
dodržania doterajšieho štandardu poskytovania zdravotnej starostlivosti pre deti a dorast. 
Poslanci jednohlasne súhlasili s prenájmom. 
 
Poslanci vyjadrili svoj názor k projektom na odvodnenie ul. Počašie a opravu chodníka pred 
domom Rastislavova  č. 11. 
Ing. Vrabec – podľa neho oprava 20 m2  chodníka za vyše 74000,- Sk je predražená a oprava 
jedného úseku nič nevyrieši, bolo by treba riešiť komplexne celý úsek. 
Ivan Behul – poľa neho by sa mali osloviť majitelia, či si to neurobia sami a obec by im 
prispela. 
Ing. Spáč – keď sú už urobené projekty treba v tom pokračovať.  
Nakoniec sa poslanci dohodli, aby sa projekty dali naceniť a tieto akcie realizovať na základe 
výberového konania v roku 2009. 
 
K vypracovanému projektu – bezbariérový vstup do sály bol podaný návrh, aby sa vybúral 
chodník od vstupnej brány a úsek od vstupnej brány po vchod do sály preložil jednotnou 
dlažbou. 
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Ing. Lauko a Ing. Spáč požadovali, aby sa chodník, ktorý je pevný a dobrý nebúral, ale aby sa 
v nových projektových dokumentáciách vychádzalo zo súčasného stavu. 
Hlasovalo sa za vybúranie chodníka a vybudovanie jednotnej dlažby. 
Za: 1 (Pagačovič)  
Hlasovalo sa za zachovanie chodníka. 
Za: 6 (Bojda,  Humenský, Lauko, Spáč, Szorád, Vrabec)  
 
Ďalej poslanci jednohlasne odsúhlasili: 
- Poskytnutie Vianočného príspevku vo forme 5 ks smetných lístkov pre dôchodcov 70 
ročných a nad 70 rokov s trvalým pobytom v Lužiankach pre rok 2010. 
- Odkúpenie pozemku od Ing. Michaličku a p. Šeligovej pre sprístupnenie vytvorenia nových 
22 stavebných pozemkov a s prekládkou dlažby. 
- Prípravu projektov pre multifunkčné ihrisko o rozmeroch 20 x 40 m. 
- Zloženie komisie pre výber náčelníka obecnej polície. 
- Zaradiť investičnú akciu plynovod a vodovod na ul. Vodárenská podľa výsledkov súťaže 
verejného obstarávania pre rok 2009. 
 
11.  Diskusia  
Pán Macánek poukázal na poškodenú ul. Ciolkovského, kde sú veľké výtlky. Poznamenal, že 
túto požiadavku o opravu cesty predložil už pred 3 rokmi a stále sa nič nerobí. 
Ing. Šabo mal dve poznámky. 
1/ Cesta na Radošinskej ulici sa robila nekvalitne, na cestu sa dal tenký koberec, stavebný 
dozor si neodviedol dobrú prácu, začína už zelina prerastať cez cestu. 
2/ Požiadal obecné zastupiteľstvo, či by sa nedalo obmedziť parkovanie na ulici Na Ihrisko. 
Autá tam parkujú na ceste po oboch stranách, nikto si nedá auto do dvora a potom sa tadiaľ 
nedá prechádzať. 
Poslanec Behúl odpovedal diskutujúcim. Na cesty sa dáva tenší koberec, lebo sa počíta že pri 
budovaní kanalizácie sa budú musieť cesty búrať. Oprava ulice Ciolkovského sa zaradí do 
investičných akcií pre rok 2010.  
 
12. Návrh na uznesenie 
Návrh na uznesenie prečítal Jozef Pagačovič. Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach 
jednohlasne odsúhlasilo uznesenia deviateho riadneho zasadnutia OZ. 
 
13. Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil deviate riadne zasadnutie 
OZ v Lužiankach. 
 
 
Overovatelia: 
 
      ___________________                          _____________________ 
                      Ing.  Jozef Lauko     Ing.  Marián Vrabec  
 
 
 
 


